



JABATAN PERDANA MENTERI  
JABATAN WILAYAH PERSEKUTUAN



## MAJLIS SUKAN WILAYAH PERSEKUTUAN

### KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

#### SEBUT HARGA UNTUK KONTRAKTOR TEMPATAN

Sebut harga ini terbuka kepada kontraktor tempatan yang layak dan berdaftar dalam kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:

Agensi	Tajuk Projek	Gred, Kategori & Pengkhususan	Tempat/Alamat Dokumen Sebut Harga Boleh Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut harga Ditutup
Majlis Sukan Wilayah Persekutuan	Sebut Harga bagi Kerja - Kerja Pembaikan dan Penggantian Struktur Siling di <i>Combat Court Gymnasium</i> , Blok 1, Menara Seri Wilayah  No. Sebut Harga: <b>MSWP(SHK)1/2024</b>	Kontraktor yang berdaftar dengan CIDB di <b>Wilayah Persekutuan Putrajaya</b> dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah dalam G1 di bawah kategori B24 atau B28 serta Sijil Pendaftaran Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)  (Surat kebenaran khas CIDB tidak dibenarkan)	<b>Tarikh Sesi Taklimat:</b> 10 Oktober 2024 (Khamis)  <b>Tempat:</b> Gimnasium, Aras G, Blok 1, Menara Seri Wilayah, Presint 2, 62100 Putrajaya WP Putrajaya  <b>Waktu Pendaftaran:</b> 09.30 pagi hingga 10.00 pagi  <b>Tarikh Mula Dokumen Boleh Diambil:</b> 10 Oktober 2024 (Khamis) (Selepas sesi taklimat dan lawatan tapak)  Harga Dokumen: PERCUMA	<b>Tarikh Tutup Pelawaan:</b> 17 Oktober 2024 (Khamis)  <b>Waktu:</b> 12.00 Tengah Hari  <b>Tempat Peti Tawaran:</b> Majlis Sukan Wilayah Persekutuan Aras 2, Blok 1, Menara Seri Wilayah, Presint 2, 62100 Putrajaya WP Putrajaya

#### KEUTAMAAN DIBERIKAN KEPADA KONTRAKTOR TEMPATAN

- Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada kontraktor sebagaimana **PENAMA** di dalam Sijil CIDB dan SPKK serta telah menghadiri sesi taklimat. Untuk maksud ini **PENAMA hendaklah membawa SURAT PENDAFTARAN ASAL SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) oleh CIDB, PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PPK) oleh CIDB dan COP SYARIKAT** semasa sesi taklimat dan pengambilan dokumen Sebut Harga untuk pengesahan oleh Pegawai Jabatan.
- Sesi Taklimat adalah DIWAJIBKAN.** Hanya **PENAMA** dalam PPK/SPKK/CIDB **DIBENARKAN** menghadiri sesi taklimat dan mengambil dokumen Sebut Harga.
- Kontraktor yang hadir lewat daripada waktu pendaftaran tersebut di atas tidak akan dibenarkan mengambil dokumen Sebut Harga.
- Dokumen Sebut Harga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.
- Dokumen Sebut Harga yang telah sempurna diisi dan dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri ke dalam peti tawaran di alamat di atas.
- Dokumen Sebut Harga yang lewat diterima **tidak akan dipertimbangkan.**